

年度	論文發表名稱	期刊名稱
2018	李明芬、李仁鳳-預防肌少症:飲食蛋白質及維生素D的重要性。	臺灣營養學會雜誌 42卷1期, 33-38.
2018	李明芬、蕭淑蓮、侯玫玲-Dietary and nutrient status of children with attention- deficit/hyperactivity disorder: a case-control study.	Asia Pacific Journal of Clinical Nutrit
2018	李明芬、梁子明-地中海飲食、n-3 脂肪酸、維生素 E 補充對預防或 延緩失智症的效益簡介—簡要回顧。	臺灣營養學會雜誌 42卷2期, 74-79.
2018	李明芬、廖嘉音、李建德-綜論：第3~5期慢性腎臟病飲食處理。	腎臟與透析。2018,30:153-156.
2018	洪凱殷-老年透析病人預防肌少症的飲食對策。	腎臟與透析。2018,30:42-45.
2017	李明芬、顏嘉均、孫兆良-低脂飲食與低碳水化合物飲食對過重或肥胖女性體重及體脂改變之比較探討。	臺灣膳食營養學雜誌9卷2期, 25-37.
2017	洪凱殷、陳芊霓、楊珮欣-Effects of diet intervention on body composition in the elderly with chronic kidney disease.	Int J Med Sci. 2017 Jul 18;14(8):735-740.

年度	海報發表名稱	會議名稱
2018	孫兆良、廖嘉音-腦中風急性後期營養照護品質成效分析及鼻胃管移除率之探討-	2018年台灣健康照護聯合學術研討會
2018	楊珮欣-探討個別化營養計劃介入對於營養不良老年人肺炎之營養成效評估-	2018年台灣健康照護聯合學術研討會-口頭
2018	洪凱殷-Incremental Pulse Pressure Predicts Better Short-Term Outcomes in Patients with Sepsis Admitted to ICU	Am J Respir Crit Care Med. 2018; 197: A6012
2018	洪凱殷-The non-fasting 5-day hospitalization course of ketogenic diet therapy can induce appropriate ketone body without adverse effects.	6th Global Symposium on Ketogenic Therapies for Neurological Disorders (KETO 2018).
2018	洪凱殷-Body mass index (BMI) can help predict immune status and short-term survival in patients with sepsis admitted to ICU.	23rd Congress of the Asian Pacific Society of Respiriology, TICC / TAIPEI

年度	論文發表名稱	期刊名稱
2018	李明芬、蕭秉旻、郭育宏-發展營養職類多元學習成效評估-以OSCE評核模式為例。	第十屆紀念王創辦人永慶先生國際研討會
2018	李明芬、顏嘉均、孫兆良--低脂飲食與低碳水化合物飲食對過重或肥胖女性員工體重及體脂改變之比較探討。	2018年台灣健康照護聯合學術研討會
2018	蕭秉旻、李明芬-透過禪繞畫方法在營養職類實習生學習之探討。	第十屆紀念王創辦人永慶先生國際研討會
2018	陳芊霓-代謝症候群中探討與癌症相關性-以台灣地區為例	第七屆亞洲膳食營養大會
2018	朱育瑩、徐硯怡-Compare the Effects of Different Dietary Patterns on Weight Loss– A Network Meta-Analysis.	台灣營養學會年會
2018	蔡采欣、徐硯怡、陳姿樺-糖尿病腎病變病人接受運動及飲食介入後，對其血液生化檢驗值與體組成之影響。	中華民國糖尿病衛教學會年會
2018	蔡采欣-慢性腎臟病患者接受運動及飲食介入後對其血液生化檢驗值、體組成、心肺適能之影響。	運動員照護與運動表現國際研討會
2017	侯玫玲、蕭淑蓮、李明芬-『酮』心合力-生酮飲食四重奏，提昇頑固性癲癇病童對生酮飲食之醫療遵從率	台灣健康照護聯合學術研討會
2017	洪凱殷-Adequate Energy Intake on Day 7 Predict Favorable Outcomes Despite of Nutrition Risk Score and Immunity Status in Septic Patients Admitted to Intensive Care Unit (ICU).	Annual Meeting of Pulmonary Critical Care Medicine
2017	洪凱殷- Decreased body fat mass predicts one-year renal outcome in elderly with chronic kidney disease stages 3-5.	2nd International Congress of Chinese Nephrologists, ICCN
2017	李明芬-以OSCE評核模式探討營養職類實習學生學習成效	第九屆紀念王創辦人永慶先生國際研討會
2017	李明芬、孫兆良、顏嘉均-The low-carbohydrate diet effectively reduced body weight and the percentage of body fat after 1year compared to the low-fat diet.	The International Society for Quality in Health care.
2017	洪凱殷-DM septic patients are associated with impaired immune response but not poor survival in ICU.	Annual Meeting of Taiwan Society of Pulmonary and Critical Care Medicine

年度	海報發表名稱	會議名稱
2017	洪凱殷-Improved SOFA score more than 2 points was associated with clinical outcomes and immune profile in patients with sepsis admitted to ICU.	Annual Meeting of Taiwan Society of Pulmonary and Critical Care Medicine
2017	洪凱殷-Worsening of day 3 oxygen index predicts impaired immune response and clinical outcomes in patients with sepsis admitted to ICU.	Annual Meeting of Taiwan Society of Pulmonary and Critical Care Medicine
2017	洪凱殷-Septic patients with chronic kidney disease was not associated with poor survival in ICU.	Annual Meeting of Taiwan Society of Pulmonary and Critical Care Medicine
2017	洪凱殷-Septic patients with COPD was associated with initial impaired immune response but not poor survival in ICU.	Annual Meeting of Taiwan Society of Pulmonary and Critical Care Medicine
2017	洪凱殷-Septic patients with metabolic acidosis at day 1 was associated with poor outcomes in ICU.	Annual Meeting of Taiwan Society of Pulmonary and Critical Care Medicine
2017	洪凱殷-Increased pulse pressure compared to day 1 predicts better short-term outcomes in patients with sepsis admitted to ICU.	Annual Meeting of Taiwan Society of Pulmonary and Critical Care Medicine
2017	洪凱殷-Septic patients with Tb history was not associated with poor survival in ICU.	Annual Meeting of Taiwan Society of Pulmonary and Critical Care Medicine
2017	洪凱殷-Waiting time over 6 hours was associated with higher hospital mortality in patients with sepsis admitted to ICU.	Annual Meeting of Taiwan Society of Pulmonary and Critical Care Medicine
2017	洪凱殷- Body mass index less than 20 was associated with better short-term clinical outcome in patients with sepsis admitted to ICU.	Annual Meeting of Taiwan Society of Pulmonary and Critical Care Medicine
2017	蕭秉旻、李明芬、王夢玲、顏嘉均、孫兆良低脂飲食與低碳水化合物飲食對過重或肥胖者體重及體組成改變之比較	台灣靜脈暨腸道營養醫學會學術討論會
2017	蕭淑蓮-嬰兒副食品的添加與營養素之探討: 2004-2008國民營養健康狀況變遷調查	台灣靜脈暨腸道營養醫學會學術討論會
2017	陳苑如-灼傷加護病房患者接受不同管灌飲食之成效	台灣營養學會第43屆年會
2017	陳芊霓、顏嘉均、李明芬、洪凱殷-建置全方位慢性腎臟病人營養衛教E化系統	中華民國營養師公會全聯會年會
2017	李明芬-建置全方位腎臟科營養諮詢E化流程	中衛發展中心台灣持續改善活動